
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
LLOFRIU,  DEL DIA 16 D’OCTUBRE DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Josep Sabrià 
Sr. Jaume Alsina 
Sr. Josep Estanyol 
Sr. Francisco Rocas 
Sra. Fina Marí 
Sr. Joan Matamala 
Sr. Ramón del Molino 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics i Municipals 
2) Policia 
3) Medi Ambient 
4) Altres 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:10 h amb la intervenció de l’alcalde explicant la situació 
viscuda aquest any amb la pandèmia. Tot el que no es va poder fer segons els 
calendaris habituals, ha estat impossible remuntar les feines pendents i posar-se al dia 
amb la parada del mes de març i abril. 
 
1) Serveis Tècnics i Municipals 
 
Camí de Can Garriga: Abans de Nadal estarà fet, ja s’ha contractat. Com a recordatori 
de les tasques a realitzar: a la primera corba sense asfaltar i a l’entrada de Can 
Garriga, es canalitzarà l’aigua amb un tub cap a les cunetes i es tornarà a connectar el 
reg perquè ho porti a la riera. Al mateix temps, es faran trencaaigües per evitar que 
baixi tanta aigua i així no tingui problemes el veí de la finca afectada. Té un cost de 
3.500€. 
 
Camí de Roma (finca de nova construcció): Finca amb llicència d’obres. Se’ls va fer 
requeriment perquè facin un mur de contenció de terres reculant el que s’ha anat 
desprenent. Si a final d’any no està fet, se li obrirà un expedient disciplinari. Cal tenir 
en compte que a banda de la fiança, no se’ls ha donat primera ocupació i per tant, no 
és habitable ni pot tenir comptadors de subministres.  



                                           
 

 

 

 
Il·luminació del camí de Roma: Està pendent d’adjudicar. Es van valorar pressupostos 
però encara no s’ha pogut contractar. 
 
Terrenys deixats davant del Garden: Se’ls va sancionar però continuen sense donar 
resposta. Ara s’han iniciat els tràmits per netejar els terrenys subsidiàriament. 
 
Finca de “Ca la Sorda”: Hi ha problemes amb saber qui es queda aquesta finca ja que 
l’herència no està resolta. Ara a través dels suposats hereus hem localitzat una altra 
persona que diuen que se’n ocupa. Estem a l’espera de tenir notícies. 
 
Llum a les pistes de Bitlles: Es posaran aquest 2020 tot i que encara està pendent. 
 
Cuneta de la dreta cantonada carrer Tramuntana amb camí del cementiri al Molló 
(alçada Granja de’n Planes): S’han fet les cunetes. Ha de passar l’anivelladora però 
amb totes les circumstàncies  viscudes anem endarrerits. 
 
Reparació del portal del magatzem de l’associació: El portal no s’ha pogut arreglar, 
l’operari que s’ho ha mirat comenta que el portal s’ha de canviar. Hem demanat 
pressupostos per tenir previsió però s’està mirant si alguna empresa dedicada als 
portals la pot reparar. Serà de manera immediata, però és molt important no accedir-hi, 
per seguretat. En quant estigui reparat s’avisarà a l’associació per a informar que ja hi 
poden accedir. 
 
Separació entre el camp de futbol i l’aparcament: Està pendent de posar-hi pedres 
grans, o similar, que facin d’obstacle entre un camp i l’altra i un candau a la cadena. 
S’entregarà còpia de la clau a l’associació en quant estigui posat. 
 
Cunetes del Camí Vell de Torrent: Revisat amb Serveis Tècnics, s’ha demanat a 
Serveis Municipals que recuperi les cunetes (1,20m per banda) i faci la mitja canya per 
a què reculli les aigües plujanes. Es mirarà de fer el més aviat possible però no tenim 
temporalitat al respecte. 
 
Finca Can Duran (entre camí del Mulló i camí de la Barceloneta): Encara no ha tancat. 
Es reuneix el tècnic de territori amb l’inspector la setmana vinent perquè l’única via que 
tenim és obrir un expedient disciplinari. En breu tindrem més notícies (també estan al 
cas dels arbres). 
 
Camí del Cementiri: Es farà abans d’acabar el 2020.  
Als membres del Consell els hi preocupa les granges i negocis del camí: Coliplex, 
Freixes, Estanyol, Magí, Nicolau, perquè si no es pot fer en dos parts, s’haurà de 
coordinar amb ells com fer-ho. El regidor comenta que en parlarà amb Policia per 
coordinar l’actuació i que ells en pugui parlar amb els veïns afectats. Els membres 
demanen que se’ls avisi amb un mínim de 15 dies d’antel·lació. 
 
Desbrossar Camí de Roma: Es va fer fa poc així com el carrer Tramuntana tot i que tal 
com ens ha informat un membre, no suficientment. S’acabarà de fer, ja s’ha parlat amb 
l’empresa. Un membre del Consell comenta que s’ha fet molt per sobre. El regidor 
demana que quan això passi avisin al moment per poder-ho comprovar i mirar què 
passa. 
 



                                           
 

 

 

 
Camí intransitable per les pluges (des de Can Duran fins al cementiri): El camí està bé, 
manca fer els marges. 
 
Reg del Molló: el mateix cas, es farà en breu. 
 
Camí públic tallat per particular (Ca la Resclosa): S’ha revisat la documentació 
presentada pel propietari i la documentació oficial. Aquest camí no consta a l’inventari 
municipal ni tampoc com a camí al cadastre. Com es pot veure a la Cartografia 
Cadastral el camí és dins la propietat privada d’aquest senyor. 
Això no treu que antigament fos un camí públic, com a administració no podem obligar-
lo a obrir de nou el camí, l’única via és la judicial i, consultat jurídicament hi ha poques 
possibilitats d’èxit perquè no tenim cap argument de pes. 
Els membres del Consell lamenten la informació, entenen l’argumentació tot i que no 
estan d’acord que amb el canvi de propietari el camí hagi quedat tancat. 
 
Desviament Can Garriga en males condicions: El desviament està bé, en principi es va 
fer en el seu moment. 
 
Llums foses (escoles velles): No s’ha fet. Hi ha forces llums foses, també les de fora, hi 
ha un fusible que no puja, les d’emergència dels banys estan foses. Es demanarà al 
lampista que ho solucioni la setmana vinent sens falta. 
 
Camí paral·lel (Mas Prats) només es desbrossa fins Font de la Teula i la cuneta està 
enterrada: Només es fa fins a la Font de la Teula perquè la resta de camí és propietat 
privada i ho ha de fer el propietari. Els membre no ho acaben d’entendre, se’ls proposa 
que demanin al propietari que vingui a l’ajuntament a aclarir-ho en primera persona per 
facilitar les respostes. 
 
2) Policia 
 
Excés de velocitat Camí de Roma (el veí de la Finca de Dalt): Un dels sergents de 
Policia ha anat a parlar amb el matrimoni Pous i els ha advertit que si tornen a detectar 
excés de velocitat seran sancionats. Sembla que han entès la situació. S’haurà de 
seguir a veure què fan. Als camins no s’hi pot circular a velocitats altes ja per 
normativa, però es posar la senyal de la velocitat permesa al principi del camí. 
 
El regidor de mobilitat explica que amb la millora de la senyalització al vial Nord, s’ha 
posat una nova senyal de direcció Llofriu a l’alçada de l’Esclat Oil. 
 
3) Medi ambient 
 
Contenidors a la rotonda de Llofriu: A data 1 d’octubre s’ha posat en funcionament 
l’àrea de Qualitat Urbana i es reprendrà el tema per moure’ls a la nova ubicació. 
L’alcalde explica que es preveuen canvis substancials amb tot el que té a veure amb la 
recollida d’escombraries, per tant, com que el principal encàrrec que té la responsable 
de Qualitat Urbana és fer un estudi i proposta no es faran grans canvis fins llavors. 
Explica també que aquest estiu estava previst treure els contenidors i que ha quedat 
tot parat pel mateix tema que acaba de comentar. 



                                           
 

 

 

4) Altres 
 
Partida específica: l’alcalde els hi recorda la dotació de la partida específica, haurien 
de començar a aportar propostes per tal de valorar-les econòmicament i que després 
puguin consensuar què s’executa. Val a dir que els diners destinats aquest any a 
aquesta partida, aniran a pressupost 2021 si no s’ha executat la inversió. 
 
Les propostes aportades pels membres del Consell serien: 
- 3 panells de bústies (Barceloneta/Estació/Viola), 
- Projector i pantalla per la sala d’actes de les Escoles Velles (Centre Cultural) 
- Rellotge de sol a l’església. 
 
5) Noves aportacions 

 
- Pilones blaves al carrer de l’Estació: en falten dues i una està xafada. Els 

membres demanen que es busqui una altra sistema perquè han de passar 
tractors i camions de gran tonatge i les xafen per poder passar. 

- Els membres del Consell informen que el camí de davant del Mas Pla, que 
no se sap si és de l’Ajuntament, ha estat arranjat pel veí afectat amb grava 
per passar per la Resclosa. 

- Els membres del Consell plantegen la preocupació sobre l’estat del Camí 
dels Horts. Com a mínim s’haurien de fer els pedaços. Hi passen tractors i 
camions, hauríem de comprovar si hi ha risc de que s’enfonsi però ara per 
ara és difícil transitar-hi. 

- Els contenidors del Camí dels Horts, els dilluns són molt bruts perquè els de 
Barcelona amb segona residència deixen les bosses del cap de setmana al 
voltant perquè són plens i els gossos rebenten les bosses deixant-ho tot 
escampat. 

- Els membres del Consell demanen que es posi en manteniment tots els 
camins de Llofriu 2 cops l’any. El problema principal és que molts només es 
fan si es reclama i després de molta insistència. 

- Semàfor camí dels Horts: S’hauria de demanar que es tallin les 4 branques 
que donen al sensor del semàfor perquè quan fa vent s’activa constantment 
pel moviment d’aquestes branques. 

- Els membres del Consell recorden que ja van avisar que al carrer de 
l’Estació hi ha una cistella de bàsquet a la façana d’una casa que dóna al 
carrer i no és un lloc seguir per jugar-hi. 

- S’hauria de revisar el teulat de les escoles velles. S’han anat desprenent 
algunes teules i és important fer-hi un repàs i reparar el que estigui malmès. 

- El Consell recorda, com cada any, que s’ha de passar el clima a calefacció 
perquè encara està en aire acondicionat. 

- Al camí de Can Garriga hi ha un forat amb vorada molt perillós que s’hauria 
de repara. 

- El camí de les Poues ( el paral·lel a la Barceloneta darrera dels restaurants 
M’hi Paro i Cal Fray) està en males condicions, s’hauria de repassar. 

- Els membres del Consell expliquen que les poques llums de Nadal que es 
posen tenen molts anys i no fan gens de goig. Proposen que es 
substitueixin per unes de noves. 

- Camí que va del poble a la Barceloneta necessita un repàs, no està en 
massa bones condicions. 



                                           
 

 

 

- S’hauria de reparar la vorera de la Ramal, ja que hi ha lloc on s’han aixecat 
els panots. 

 
Finalment, els membres del Consell fan menció al Sr. Pelayo Sagrera, del que hi ha un 
fons fotogràfic important cedit a l’arxiu municipal, qui s’ha d’ocupar del seu nínxol no el 
paga ni se’n ocupa, i demanen si l’ajuntament se’n pot fer càrrec. 
Se’ls explica que el cementiri de Llofriu no és Municipal sinó Parroquial. En parlaran 
amb la Junta. 
 
A les 22.25h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació  


